
 

Vragen voor het vragenkwartier voor de raad van 12 oktober 2009 

Geacht college, 

Hierbij in het kader van artikel 40 Reglement van orde de volgende vragen voor het 
vragenkwartier.  

Het bestuur van de H.O.B heeft u een brief gestuurd over de terugkeer van overlast in de 
binnenstad. Het betreft alcoholisch verslaafden, drugsdealers en drugsverslaafden. Zij 
constateren dat de situatie in vergelijking met vorig jaar aanzienlijk slechter is geworden. Het 
gebied waar de overlast wordt ondervonden is groter en de overlast ernstiger . 

Het betreft het Julianaplein, Stationsplein, Koninstraat/Koningdwarsstraat. 

De overlast bestaat uit gevoel van onveiligheid bij bewoners en ondernemers, hinder, diefstal 
en omzetderving. Het vermoeden bestaat dat er steeds meer drugspanden in de binnenstad 
komen waar zich dealers in vestigen en daarmee het aantal junks aantrekken. 

 

Onze vragen:  

Bent u met ons van mening dat in het kader van het gesloten convenant ”Keurmerk veilig 
ondernemen Binnenstad ”adequate maatregelen moeten worden genomen om overlast van 
rondhangende zwervers, drugsdealers en verslaafden te beëindigen? 

Is er sprake van uitbreiding van drugspanden in de binnenstad? 

Wat denkt u daar aan te doen? 

Bent u met ons van mening dat het plaatsen van een extra camera in het gebied tussen 
station en Julianaplein noodzakelijk is om efficiënter te kunnen reageren? 

 

Namens de VVD fractie  

Freek Bellinga. 

 

 


